



23rd January 2019

To the Parents of Secondary Students

Dear Parents,

Next week, Latifa School is raising awareness about wearing seatbelts through our Buckle Up campaign. We would like to invite you and your daughter to participate in this event. The RTA and Emirates Driving Institute will be in attendance to give safety demonstrations as well as an education talk.

On **Tuesday, 29th January 2019**, to mark our awareness, students are invited to wear a **loose, yellow T-shirt** with their usual school uniform. As there will be men on site, students will need to wear their shaylas and their school cardigan.

Parents are invited to attend the educational talk, which will run from 10.00 a.m. to 11.00 a.m., in the Secondary School hall.

Parents are also invited to attend the practical demonstration along with their daughter. The demonstrations will take place at the following times for each year group:

Year Group	Timings for demonstration
Year 8	8.35 a.m. – 9.30 a.m.
Year 7	9.50 a.m. – 10.45 a.m.
Year 10	10.45 a.m. – 11.40 a.m.
Year 9	11.40 a.m. – 12.35 p.m.
Year 11	1.25 p.m. – 2.20 p.m.
Year 12	Free flow – <i>students will attend demonstrations during free lessons</i>

We would like to encourage you to discuss the importance of wearing a seatbelt with your daughter. There will also be a car check at the end of the day, so we would like you to inform your drivers to ensure everyone has their seatbelts on.

We hope you will be able to join us for this very important event and look forward to seeing you.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH
Headteacher

CSB/C&A/17.Buckle Up





23 يناير 2019

أولياء أمور طالبات القسم الثانوي الكرام

تحية طيبة وبعد،

ستقيم مدرسة لطيفة الأسبوع القادم حملة توعية حول أهمية ربط حزام الأمان تحت عنوان "اربط حزام الأمان". حيث نود دعوة الطالبات للمشاركة في هذه الحملة، كما سينضم فريق من هيئة مواصلات دبي ومعهد الإمارات لتعليم قيادة السيارات لإعطاء شرح عن السلامة.

ستقوم الطالبات بارتداء قمصان واسعة صفراء اللون مع الزي المدرسي وذلك يوم الثلاثاء الموافق 29 يناير 2019. مع العلم بأنه سيتواجد رجال ضمن فريق الحملة، لذا على الطالبات إحضار الشيلة والعباية والجاكيت المدرسي.

ونود دعوة أولياء الأمور لحضور المحاضرة التعليمية التي تبدأ من الساعة 10:00 وحتى الساعة 11:00 صباحاً في قاعة مدرسة القسم الثانوية.

كما نود دعوتكم لحضور التطبيق العملي لحملة ربط حزام الأمان مع ابنتكم، حيث سيقام في الأوقات الآتية وحسب مجموعة السنة.

مجموعة السنة	أوقات التطبيق العملي
السنة 8	8:35 - 9:30
السنة 7	9:50 - 10:45
السنة 10	10:45 - 11:40
السنة 9	11:40 - 12:35
السنة 11	1:25 - 2:20
السنة 12	وقت حر - ستنضم الطالبات للتطبيق العملي في حصص الفراغ.

كما نود تشجيعكم على مناقشة ابنتكم حول موضوع أهمية ربط حزام الأمان. وسيقام في نهاية اليوم حملة تفتيشية على حزام الأمان، لذا يرجى إعلام السائق للتأكد من أن الجميع يربط الحزام.

نأمل انضمامكم معنا في هذه الفعالية الهامة ونتطلع لرؤيتكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

الآنسة ديبرا فورسايت

مديرة المدرسة

C&A/17.Buckle Up